
 

Komisia Cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
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Číslo:  1382/2012 – RU 18 / 17505 
Vybavuje:  Alena Didyková 

 e-mail:alena.didykova@vucke.sk 
 Telefón:055/7268 340 
 Mobil:0918 766 027               

   
 

 
ZÁPISNICA 

 
  z  15. zasadnutia komisie Cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa  29.05.2012  
 

 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
 
  
1. Otvorenie 
2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012  
3. Informácia o poskytovaných dotáciách  z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a 
doplnkov 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške 
úhrady za sociálne služby, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych 
služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja     

5. Schválenie kofinancovania sektorovej stratégie v rámci výzvy ROP opatrenie 4.1d   
6. Krajská organizácia cestovného ruchu  
7. Informácia o realizácií projektu EHMK  
8. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2012   
9. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2012  
10. Informácia o aktivitách CR na území KSK   
11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Záver   
  
 
   

 
 
   



 

K bodu č. 1 
 
Vyjadrenie: 
 
Podpredseda  Komisie   cestovného ruchu  a cezhraničnej  spolupráce   pán  Juraj Beňa 
privítal  členov komisie a prizvaných hostí. Pán  podpredseda Komisie cestovného ruchu  
ospravedlnil  neprítomnosť Predsedu  Komisie cestovného  ruchu    pána Csabu Furika, ktorý 
je v zahraničí. Podpredseda komisie skonštatoval že komisia je  uznášania schopná. Program 
členovia komisie schválili s nasledovnými zmenami bod č.4 bol vypustený z návrhu programu 
Zastupiteľstva KSK a na miesto neho sa doplnil o bod „Výročná správa  Agentúry na podporu 
regionálneho rozvoja Košice, n.o. za rok 2011 a Plán činnosti Agentúry na podporu 
regionálneho rozvoja Košice, n.o. na rok 2012.                     
 
Komisia  bola  uznášaniaschopná.   
/viď. prezenčná listina/ 
  
 
 

K bodu č. 2 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová predstavila členom komisie predložený materiál. Na otázku pani Viery 
Lucákovej vo veci, či sú ešte finančné prostriedky určené na poskytovanie dotácii z VZN      
č. 3/2006, pani Mária Karafová odpovedala, že pokiaľ budú zmeny v rozpočte schválené, 
budú aj finančné prostriedky.    
 
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 
a schváliť.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za:  9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
  
K bodu č. 3 
 
Vyjadrenie: 
Podpredseda komisie pán Juraj Beňa predstavil predkladaný materiál. 
 
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 
a zobrať na vedomie.    
  
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za:  9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 



 

K bodu č. 4 
 
Vyjadrenie: 
Podpredseda komisie pán Juraj Beňa informoval členov komisie, že predkladaný materiál je 
dobre spracovaný a nie sú k nemu pripomienky.      
 
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 
a schváliť „ Výročnú správu Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice za rok 2011“ 
a zobrať na vedomie „Plán činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice  na rok 
2012“. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:  9 
Za:  9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 5 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp predstavil uvedený materiál. Podpredseda komisie pán Juraj Beňa podotkol, 
že takýmto veciam sa venuje aj Agentúra na podporu regionálneho rozvoja, ďalej sa 
informoval u pána  Fülöpa, ako sa vyvíja cirkevný turizmus - projekt  Spišský Jeruzalem. Pán 
Imrich  Fülöp informoval, že sa pracuje na programovej časti, bližšie informácie k tomuto vie 
podať pani Dojčárová. Podpredseda komisie pán Beňa odporučil prizvať na nasledujúce 
zasadnutie Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce pani Dojčárovú, aby 
informovala členov komisie o projekte Spišský Jeruzalem.   
 
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 
a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za:  9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
   
 

K bodu č.6 
 
Vyjadrenie:       
Ing. Adriana Šebešová predstavila uvedený materiál. Poslanec Pavol Bečarik sa informoval,   
či je už pripravený model fungovania referátu CR, ak sa založí krajská organizácia. 
Podpredseda KSK pán Emil Ďurovčík informoval členov komisie, že v tejto veci prebiehajú        
rozhovory na úrovni predsedu a vedenia KSK.   
  
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 
a schváliť.    
  



 

Hlasovanie: 
Prítomní:  9 
Za:  9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
  
 

K bodu č. 7 
Vyjadrenie: 
PhDr. Jana Kovácsová predstavila uvedený materiál. Zároveň informovala o výsledkoch 
výzvy č.1/2012 programu Terra Incognita. K projektom poznamenala, že zo Zemplína prišlo 
veľa projektov na úpravu autobusových zastávok a preto by bolo asi dobré, aby sa touto 
otázkou zaoberal Odbor regionálneho rozvoja. Podpredseda komisie Juraj Beňa v tejto 
súvislosti poznamenal, že v rámci výzvy boli schválené projekty, pripravujeme podujatia...,  
ale cesty ku kultúrnym a historickým pamiatkam sú v dezolátnom stave. Preto by bolo 
potrebné prednostne riešiť havarijný stav ciest predovšetkým k centrám cestovného ruchu, 
napr. Spišský hrad, kostol v Žehre a ďalšie. Poslanec pán Pavol Bečarik sa informoval, či sú 
už ukončené verejné obstarávania k investičným projektom EHMK. PhDr. Jana Kovácsová 
informovala o obštrukciách pri verejnom obstarávaní. Podpredseda komisie pán Juraj Beňa 
pozval vedúcu Odboru  K a CR pani Janu Kovácsovú v druhej polovici júna 2012 na návštevu 
Kaštieľa v Hodkovciach.  
  
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 
a zobrať na vedomie.    
  
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za:  9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 8 
Vyjadrenie: 
Podpredseda komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce pán Juraj Beňa predstavil 
predkladaný materiál. 
   
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 
a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:  9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 
 



 

K bodu č. 9 
 
Vyjadrenie: 
Podpredseda komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce pán Juraj Beňa predstavil 
predkladaný materiál. 
  
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 
a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:  9 
Za:  9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
  
K bodu č.10  
 
Vyjadrenie: 
Ing. Adriana Šebešová vedúca Referátu CR KSK informovala členov komisie o aktivitách 
a činnosti referátu cestovného ruchu, o stave prác na projektoch Infotour, BICY a Terra 
Incognita.                         
 
Komisia berie na vedomie poskytnuté informácie. 
 
 
 
K bodu č.11   
 
Vyjadrenie: 
Podpredseda komisie pán Juraj Beňa pozval členov komisie na návštevu Domoviny n.o. a     
prezentáciu sociálneho turizmu, návštevu kultúrnych a historických pamiatok v okolí napr. 
návšteva kostola v Žehre /UNESCO/. V tejto súvislosti požiadal pracovníčky referátu 
cestovného ruchu o pomoc pri  príprave tejto návštevy, predpokladaný termín II. polovica 
júna 2012.  
 
 
K bodu č.12   
 
Vyjadrenie: 
Poslanec pán Štefan Staško v súvislosti s cestovným ruchom a Schengenskou hranicou  
/vízová povinnosť/ dal podnet a rozprúdil diskusiu. Členovia komisie sa spoločne dohodli  
a obrátili sa s požiadavkou na predsedu Košického samosprávneho kraja, preveriť možnosť  
vydávania turistických pasov pre turistov z Ukrajiny a Ruska, na rezorte Ministerstva vnútra 
SR po vzore Poľska a Maďarska .            
  
 
 
 
 



 

K bodu č.13   
 
Vyjadrenie: 
Podpredseda komisie pán Juraj Beňa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisie   
a zasadnutie ukončil.   
  
  
  
 
 
 
 
......................................................                 ............................................... 
    Alena Didyková                                                                              Csaba Furik, v.r.      
    tajomník komisie         predseda komisie 
 


